
PROTOKÓŁ NR XVI/16
z sesji, która odbyła się w dniu 4 marca 2016 o godz.14.00  w sali konferencyjnej

Urzędu Miejskiego w Bojanowie
W sesji uczestniczyli:

1. - radni Rady Miejskiej w Bojanowie,
2. - Burmistrz Bojanowa, Zastępca Burmistrza, Skarbnik, radca prawny,
3. - sołtysi wsi,
4. - pracownicy Urzędu Miejskiego,
5. - kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy Bojanowo,
6. - przedstawiciel lokalnych mediów (Życie Rawicza),

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Otwarcia XVI sesji Rady Miejskiej w Bojanowie dokonał jej przewodniczący pan  
Jarosław Bartkowiak, po czym stwierdził,  iż  na 15 – osobowy skład Rady w sesji

uczestniczy  11 radnych  (nieobecni  radni:  Maciej  Jagodziński,  Renata Jagodzik,  Zygmunt
Maćkowiak  i Sebastian  Miekisz) jest  ona  zatem  władna  obradować  i  podejmować
prawomocne  uchwały-  Przewodniczący  Rady  zapytał  czy  do  przedstawionego  porządku
obrad są zapytania bądź propozycje zmian.

Zmian do przedstawionego przy zawiadomieniach porządku obrad nie przedstawiono
w związku z powyższym porządek XVI sesji przedstawia się następująco:
1.Otwarcie sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2.Przedstawienie porządku obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Bojanowie.
3.Przyjęcie protokołu nr XV/16 z sesji, która odbyła się w dniu 28 stycznia 2016 roku.
4.Zapytania radnych.
5.Informacja  Przewodniczącego  Rady  o  działaniach  podejmowanych  w  okresie
międzysesyjnym.
6.Informacja  Burmistrza  Bojanowa  o  pracy  w  okresie  międzysesyjnym  i  o  wydanych
zarządzeniach.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:

1)  wyznaczenia  jednostki  organizacyjnej  do  realizacji  zadań  z  zakresu
świadczenia wychowawczego,
2) zmian w budżecie na 2016 rok.

8.Odpowiedzi na zapytania radnych.
9.Wolne głosy i wnioski.
10.Zakończenie.

Do pkt. 3 Przyjęcie protokołu nr XV/16 z sesji, która odbyła się w dniu 28 stycznia 2016
roku.

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się dnia 28 stycznia 2016 roku
nie  wniesiono  uwag  pisemnych  i  ustnych  Przewodniczący  obradom  zaproponował  aby
przedmiotowego  protokołu  nie  odczytywać.  Za  propozycją  pana  Przewodniczącego  Rady
głosowali wszyscy obecni na sesji – 11 „za”(nieobecni radni: Maciej Jagodziński, Renata
Jagodzik, Zygmunt Maćkowiak, Sebastian Miekisz). W związku z powyższym protokół
Nr XVI/16 z sesji, która odbyła się dnia 28 stycznia 2016 roku przyjęto bez odczytywania.



Do pkt. 4 Zapytania radnych.
Państwo radni pytań nie zadali.

Do pkt. 5 Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie
międzysesyjnym

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie pan Jarosław Bartkowiak przedstawił
informację na temat reprezentacji w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja w
formie pisemnej stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Do pkt.  6  Informacja  Burmistrza  Bojanowa o  pracy  w okresie  międzysesyjnym i  o
wydanych zarządzeniach

Pan  Burmistrz  Maciej  Dubiel  zapoznał  uczestników  sesji  ze  Swoją  reprezentacją
Gminy  Bojanowo w okresie  międzysesyjnym.  Pytań  do  powyższej  wiadomości  nie  było.
Pisemna informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. Ponadto pan Burmistrz przedstawił
zebranym  zarządzenia  jakie  zostały  wydane  w  okresie  międzysesyjnym.  Do  wydanych
zarządzeń również nie zadano pytań.

Do pkt. 7 Podjęcie uchwał w sprawie:
1)  wyznaczenia  jednostki  organizacyjnej  do  realizacji  zadań  z  zakresu
świadczenia wychowawczego,

W związku z  tym,  iż  na  poprzedzającym sesję  posiedzeniu  Komisji  Stałych  Rady
szczegółowo omówiono zasadność podjęcia przedmiotowej uchwały, Państwo radni pytań nie
zadali.  Przedmiotową  uchwałę  podjęto  jednogłośnie  11  głosami  „za”  (  nieobecni  radni:
Maciej  Jagodziński.  W związku z powyższym  Uchwała Nr XVI/107/16 Rady Miejskiej  w
Bojanowie z dnia 4 marca 2016 roku w sprawie wyznaczenia jednostki organizacyjnej do
realizacji  zadań  z  zakresu  świadczenia wychowawczego, stanowi  załącznik  nr  4 do
protokołu.

Do pkt. 7 Podjęcie uchwał w sprawie:
   2) zmian w budżecie na 2016 rok.

W związku  z  tym,  iż  na  poprzedzającym sesję  posiedzeniu  Komisji  Stałych  Rady
szczegółowo omówiono zasadność podjęcia przedmiotowej uchwały, Państwo radni pytań nie
zadali.  Przedmiotową  uchwałę  podjęto  jednogłośnie  11  głosami  „za”.  W  związku  z
powyższym Uchwała Nr XVI/108/16 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 4 marca 2016 roku
w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2016 rok została podjęta i stanowi załącznik nr 5 do
protokołu.

Do pkt. 8 Odpowiedzi na zapytania radnych.

Nie było.

Do pkt. 9 Wolne głosy i wnioski.

Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Rady pan Jarosław Bartkowiak. Poinformował, iż
XVII sesja Rady Miejskiej w Bojanowie odbędzie się dnia 23 marca 2016 roku o godz. 9.00
natomiast, posiedzenia Komisji Stałych Rady w dniu 21 marca 2016 roku o godz. 8.00.Pan
Burmistrz  –  Maciej  Dubiel  poinformował,  iż  w  zeszłym  roku  została  podjęta  decyzja  o



wynajęciu  firmy,  która  zajmuje  się  odzyskiwaniem  pobranego  VAT-u.  Na   zwrot  z  lat
20112012 czekaliśmy 3 miesiące. W konsekwencji na konto Gminy wpłynęło 84.657,- zł. W
obecnej chwili trwa weryfikacja lat 2013-2015. Prognozowana  kwota to około 115.000,- zł.

Za skuteczną ściągalność firma bierze 15 %  (wydatki bieżące) (Wydatki inwestycyjne) za
ściągalność skuteczną 20%.

Drugą sprawą, którą poruszył pan Burmistrz była kwestia budowy farm wiatrowych na terenie
naszej gminy.  Firma WDD z Poznania, która ubiegłego roku kontaktowała się z Gminą w
przedmiotowej  sprawie  -   po  przeanalizowaniu  projektów liczbowych  -   byłaby  skłonna
zainstalować farmy wiatrowe (wiatraki).

W oświacie – odbyło się spotkanie zorganizowane przez przedszkole w Trzeboszu i Golinie
Wielkiej,  które wiele wyjaśniło w sprawie zmian dotyczących oddziału przedszkolnego w
Zaborowicach. 

Realizujemy –  zaznaczył  pan  Burmistrz  –  postanowienia  Komisji  wyjazdowej  dotyczącej
oświaty. W Szkole podstawowej w Bojanowie remontowane będą korytarze aby były bardziej
przyjazne  dla  małych  dzieci.  Remontowi  poddane  będą  również  drzwi.  Zmodernizowany
zostanie  również  wjazd  do  szkoły  –  ma  to  na  celu  poprawę  bezpieczeństwa  osób
przywożących dzieci  do szkoły i oddziału przedszkolnego.

Pan Burmistrz  wspomniał  również,  iż czeka na rozstrzygnięcie  kurii  dotyczący wysokości
czynszu za dzierżawę budynku na ulicy Dąbrowskiego 10 – obiekt  przedszkola. Ponadto pan
Burmistrz był na rozmowach u księdza proboszcza Wojciech Rzeźnika. Pod uwagę zostaną
wzięte  remonty,  odnowy  i  wszelkie  innowacje  dotyczące  budynku  przedszkola.  To  ma
wpłynąć na wysokość czynszu.

Radny powiatu rawickiego Wiesław Ceglarek poinformował o likwidacji Zespołu Szkół Nr 3
w Rawiczu. Poinformował również o przetargu na działkę – w Gołaszynie – wielkość 3,5 ha.

Więcej informacji nie przekazano.

Do pkt. 10 Zakończenie.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący Rady pan Jarosław Bartkowiak
dziękując wszystkim za przybycie zamknął XVI sesję Rady Miejskiej – o godz. 14.30.

protokolant:

Beata Sikora                                                         Przewodniczący Rady

                                                                            (-) Jarosław Bartkowiak 

inspektor


